
Qingdao Family and Education Fair 2016
Vender Information 
2016青岛家庭&教育展览会 
展位信息 

If you want to appear on the program for the event, please book your table or activity by 6 May 
2016.
2016年5月6日前预定展位，贵公司名字便可出现在此活动的宣传单页上。

Tables 
展位桌台 

Forty-two tables are available for rent (not including four tables reserved for food vendors). Ta-
bles are 1.2 meters long by 0.6 meters wide and cost 2,000 RMB to rent. Clients can rent more 
than one table at the cost of 2,000 RMB per table. Please see the C-100 map below for the lay-
out of the tables and pictures from last year’s Creative 100 Market. Tables 1-20 on the map will 
come with an umbrella. Table locations are given on a first come, first serve basis.

This event is rain or shine. In the event of inclement weather, all tables will be moved to the 
back corridor of C-100 which is covered. Tables 1-16 will be on the first floor. Tables 17-42 will 
be on the second floor.

There are four tables available for food vendors. These will be located in the lobby area of 
C-100. On the map they are marked A-D. No power will be available on the C-100 premises. All 
food must be pre-cooked.

本期展览会共计有42个桌台对外租赁（另设四个单独的餐饮租赁桌台）。展位桌台为1.2m*0.6米
大小，每个桌台租金为2000元。客户可租赁多个桌台布展。请参考底下的创意100产业园地图查
看展位信息以及去年的创意100集市照片。标注1-20的桌位配有遮阳伞。所有展位采取先到先得
的对外租赁方式。

如当天出现恶劣天气状况，本活动所有展位将移至创意100后部。1-16号桌台位于1楼，17-42桌
台位于2楼。

共有4个餐饮桌台对外租赁，均位于创意100的大堂区域，在展位图上标注为A-D。提请注意：此
次活动不提供电力服务，所有食品饮料均需为成品。

Education Speakers 
教育主题演讲 

REDSTAR’s office space on the 4th floor of C-100 will serve as the venue for guest speakers. 
There are five slots available for guest speakers to talk about timely and relevant educational 
issues affecting students in Qingdao. The audience will include parents and students. The fee 
for guest speakers is 1,000 RMB for 45 minutes. Time slots are given first come, first serve.



Book by 6 May, provide REDSTAR with your biography and the topic of your seminar and you 
will appear in a 1 page ad for the fair promoting the education speakers in the May/June issue 
of Qingdao Family.

此次教育主题演讲将在位于创意100产业园4楼的红星办公室举办。共有4个讲演者名额，现场就
青岛教育问题进行分析讲解。现场观众由学生及其父母构成。每个演讲者演讲时间为45分钟，此
演讲对演讲者收费1000元/人。演讲顺序采取先报名先安排的政策。 

凡预定演讲者，如果在5月6日之前提供给红星演讲者的个人简介及演讲主题，便可刊登在《青岛
家庭》5/6月刊上。

10:30-11:15 Barbara Xu, Lan International  Topic主题: Choosing the right university 
选择正确的大学 

11:30-12:15
12:30-1:15
1:30-2:15
2:30-3:15

Kids Activities 
儿童活动 
Located on the first floor of C-100, Zan Gallery will open its doors to extracurricular activity 
providers to have demo classes with students. A 45 minute demo class costs 500 RMB. Time 
slots are first come, first serve. The space can fit about 15-20 children, depending on the activi-
ty. Book by 6 May and your logo will appear on the program for the event.

位于创意100产业园1楼的赞一美术馆当天将把美术馆区域提供给展位商进行demo课的讲授，每
次课时长45分钟，收费500元/课。课堂可容纳约15-20个学生，可根据现场情况调整。如果在5月
6日前预定，贵公司的logo将会出现在活动宣传单页中。

10:30-11:15
11:30-12:15
12:30-1:15
1:30-2:15
2:30-3:15

Student Performances 
学生表演秀 

Schools who rent a table at the fair are eligible to showcase their students’ talents at the Qing-
dao Family and Education Fair free of charge. A small stage will be located in the lobby of C-100 
approximately 4 meters by 4.5 meters in size. Each school will be given a 45 minute block of 
time on the stage. The school is responsible for arranging the students and the performances 
themselves. The schedule of performances is arranged on a first come, first serve basis.



在本次展览会中租赁展位的学校将有机会在此次活动中展示学生才艺，不收取任何费用。在创意
100产业园1楼大厅将搭建一个4m*4.5m的演出台，每个学校有45分钟的展示时间。学校需自行安
排学生演出。演出顺序按照展位预定顺序进行编排。 

10:00-10:15 Opening Remarks Mr. Deng and Ian Burns 邓先生和杨博士的开场演讲。
10:30-11:15
11:30-12:15
12:30-1:15
1:30-2:15
2:25-3:05
3:15-4:00

C-100 Map, 意100产业园地图 



2015 Creative 100 Market, 2015创意100集市照片 


